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0,P R O T O K Ó Ł 

Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO 

MIESZKAŃCÓW SOŁECTWA JARUŻYN  

W DNIU 7 GRUDNIA 2015 R. 

 

Zebranie zaplanowano na poniedziałek 7 grudnia 2015 r. na godzinę 17.00 w Świetlicy 

Wiejskiej w Jarużynie – ul. Starowiejska 26.  

 

Obecni na zebraniu: 

Wójt Gminy – pan Wojciech Sypniewski, 

Dyr. GZK – pan Leszek Dziamski, 

Radni powiatowi: pan Piotr Kozłowski, 

Radni Gminy: pani Danuta Szatkowska - Rzepka,  

Mieszkańcy – wg listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu. 

 

W oczekiwaniu na II termin otwarcia zebrania pan wójt przekazał mieszkańcom następujące 

informacje : 

1. Odnośnie gospodarki odpadami pan wójt poinformował o nowych warunkach oraz 

nowej firmie odbierającej odpady. Rada Gminy przyjęła nowy regulamin (odpady 

będą segregowane w trzy worki). Omówiono koszty segregacji. PSZOK będzie 

funkcjonował na tych samych zasadach jak dotychczas.  

2. Stawki podatkowe. Maksymalne stawki podatkowe ustalone są przez ministra. Rada 

Gminy uchwala obniżenie zastosowanie stawek maksymalnych lub niższych. W 

Gminie Osielsko w porównaniu z 2015 rokiem zmienia się podatek od nieruchomości 

mieszkalnych oraz gruntów pozostałych, inne stawki pozostają na niezmienionym 

poziomie. 

3. Sprawa budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Starowiejskiej do Fordonu. Za tą 

inwestycje odpowiada Starostwo Powiatowe. W projekcie budowy nie było 

uwzględnione oświetlenie Starowiejskiej. Wystąpiono do starosty z zapytaniem jak to 

rozwiązać. Otrzymano zgodę, że na etapie podziału działek to gmina sfinansuje 

projekt oświetlenia i wykonanie oświetlenia przy Starowiejskiej. W 2017 ma być 

projektowane wykonanie odcinka ulicy w kierunku Strzelec. Pan radny powiatowy 

Piotr  Kozłowski potwierdził takie plany. W przypadku zamknięcia projektu do marca 

2016 roku, można mieć nadzieję, że zadanie zostanie rozpoczęte w 2016 roku.  

4. Sprawa komunikacji z Fordonem. Sąsiednia gmina Dobrcz wcześniej nie była 

zainteresowana komunikacją miejską, która jest najlepszym rozwiązaniem chociaż 

dość kosztowną. Miesiąc temu odbyło się spotkanie w Gminie Dobrcz, wójt Szala 

poinformował, że jest zainteresowany skomunikowaniem z gminą Osielsko. 

Propozycje: uruchomienie linii okólnej z Fordonu (Łoskoń – linia tramwajowa) do 

Strzelec, Jarużyna – około 9 kursów,  lub druga propozycja: dwie linie, jedna do 

Jaużyna wzdłuż  ul. Starowiejskiej, druga do Strzelec (Dobrcz). Ze względu na krótki 
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termin (dzisiaj wpłynęło pismo) nie znane jest jeszcze stanowisko gminy Dobrcz. 

Prawdopodobny termin uruchomienia komunikacji do Fordonu to kwiecień 2016. (Pan 

wójt wyjaśnił w skrócie warunki kursowania linii autobusowej- organizacja pętli czy 

przystanków) 

 

Przebieg zebrania. 

 

Zebranie odbyło się  zgodnie ze statutem Sołectwa w II terminie, tj. o godz. 17.15 z uwagi na 

brak dostatecznej frekwencji 10% uprawnionych do głosowania mieszkańców.  

Pani sołtys Danuta Szatkowska - Rzepka otworzyła zebranie i powitała zaproszonych  gości 

oraz przedstawiła następującą propozycję porządku zebrania: 

1. Informacja Wójta o założeniach projektu budżetu Gminy na 2016r., kierunkach 

polityki społecznej i gospodarczej 

2. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

Mieszkańcy przyjęli porządek obrad bez uwag.  

 

Ad.1. Informacja Wójta o założeniach projektu budżetu Gminy na 2016r., kierunkach 

polityki społecznej i gospodarczej 

Pan Wojciech Sypniewski przedstawił projekt budżetu gminy: 

Prognozowane dochody gminy na 2016 r. planowane są w wysokości 62 957 187 zł 

Planowane wydatki gminy na 2016 r. wynoszą 65 657 187 zł 

Deficyt określony został na kwotę 2 700 000 zł. Jako źródło pokrycia wskazuje się pożyczki z 

Wojewódzkiego Banku Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz kredyt. 

Wójt omówił skąd pochodzą dochody gminy (między innymi podatki PIT, CIT, opłaty 

pobierane przez urząd i przez jednostki organizacyjne gminy, pozostałe dochody, subwencja 

oświatowa, dotacje celowe, wpływy za usługi opiekuńczo – wychowawcze, pomoc ze 

Starostwa Powiatowego, dotacje na inwestycje). 

Przedstawiono  najważniejsze zaplanowane wydatki, np.: na Oświatę 36,5%, transport i 

łączność (linie miejskich autobusów, drogi publiczne wojewódzkie – pomoc przy projekcie, 

drogi powiatowe – dla zakładu komunalnego na utrzymanie, drogi publiczne gminne – 

dotacja dla zakładu komunalnego, wykonanie remontów dróg asfaltowych), administracja, 

pomoc społeczna, gospodarka mieszkaniowa, gosp. komunalna, rolnictwo i łowiectwo.   

Wydatki na inwestycje zaplanowano na poziomie 20 973 700 zł . 

Wyjaśniono zasady dofinansowania przedszkoli niepublicznych i uzasadnił potrzebę budowy 

gminnego przedszkola 

 

Zadania inwestycyjne w sołectwie Jarużyn zaplanowane na 2016: 

- budowa sieci wodociągowej w Jarużynie na odcinku od ul. Zakopiańskiej do ul. Kolonia,  

-  projekt sieci wodociągowej ul. Pod Sosnami, ul. Serdeczna, 

-  przebudowa ul. Krakowskiej w Niwach i Jarużynie na odcinku od ulicy Kolonia do ulicy 

Zakopiańskiej, 

- budowa ulicy Sołeckiej w Jarużynie I etap – budowa nawierzchni jezdni oraz oświetlenia, 
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- projekt przebudowy ul. Kolonia w Jarużynie, Rajska, Szczęśliwa, Swobodna, Rodzinna, 

Spokojna, 

- doposażenie placów zabaw w Jarużynie 

Z ważniejszych inwestycji gminnych: 

- szkoła w Osielsku ( dostosowanie pomieszczeń do spełniania wymagań p. poż.) 

- budowa przedszkola 

- budowa drugiego PSZOKu 

Wszystkie zadania zaproponowane w ramach funduszu sołeckiego znalazły się w projekcie 

budżetu gminy.  

Wójt zasygnalizował inwestycję budowy kolektorów ściekowych. Planowane są dwie duże 

inwestycje (Osielsko oraz ze Strzelec do Fordonu) konieczna jest współpraca Dobrcza, 

Osielska i Bydgoszczy Fordonu. Będą oddzielne rury. Będzie to kontynuacją zadania 

skanalizowania całej gminy. Budowa sieci wodociągowych ma na celu również poprawienie 

ciśnienia w sieci, a także regulacje prawne oraz wymianę starych odcinków. 

Poinformowano, że PKS nadal będzie kursował. Mieszkańcy twierdzą, że jest mało 

wypromowana ta linia. Podano propozycję umieszczenia mapek linii na przystankach i w 

innych miejscach, oraz weryfikacji niektórych kursów (szczególnie około  godz. 6 i 16) 

Zostanie wykonana ekspertyza budynku świetlicy w Jarużynie w celu sprawdzenia 

możliwości wykorzystania strychu. 

Sprawa budowy s5 – koncepcja ronda przy ul. Krakowskiej, aby polepszyć przejazd. 

 

Ad.2. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

 

Głosowaniu poddano następujące wnioski: 

1. Projekt budowy ul. Nowowiejska zgłoszony przez Panią sołtys Danutę Szatkowską - 

Rzepka : za: 24 osoby, przeciw:0, wstrzymało się:0  

2. Projekt oświetlenia ul. Serdecznej zgłoszony przez Panią sołtys Danutę Szatkowską - 

Rzepka : za: 24 osoby, przeciw:0, wstrzymało się:0  

 

Zapytanie pana Winiarskiego – czy jest możliwość aby autobus szkolny jeździł inną trasa. 

Odpowiedź pana wójta – po zakończeniu roku szkolnego jest to możliwe. 

Pani Ciechocka Patrycja - Kwestia miejsca parkingowego – odpowiedź pana wójta, 

niestety Rada Gminy odrzuciła temat.  

Pan Pawełkowski – pytanie do Pana radnego Kozłowskiego o ograniczenie prędkości oraz  

oznakowanie ulicy Starowiejskiej, ewentualnie budowa ronda na skrzyżowaniu 

Krakowska – Starowiejska. 

Pan Lewandowski Jarosław zwrócił się z prośbą o uregulowanie własności prawnej ul. 

Gościnnej.  

       

Na tym zakończono zebranie. Pan sołtys podziękował mieszkańcom za aktywny udział. 

 


